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Zápis z Členské schůze Beskydské šachové školy o.s. 
konané ve Frýdku – Místku ze dne 6. 03. 2012 

 

Ad 1) Členskou schůzi (dále jen Schůzi) zahájil předseda Rady Beskydské šachové školy o.s. (dále 

jen BŠŠ) Pavel Benčo. Z pověření Rady BŠŠ schůzi řídil Petr Záruba. Jednání členské schůze 

probíhalo podle Jednacího řádu členské schůze schváleného Radou BŠŠ dne 23.2.2012, který byl 

zveřejněn s předstihem na webových stránkách BŠŠ. Proti tomuto procedurálnímu postupu nebyly 

na členské schůzi vzneseny žádné připomínky. 

 

Ad 2) Řídící Schůze všechny přítomné členy přivítal a navrhnul, aby se program Schůze řídil podle 

programu rozeslaného v pozvánce na Schůzi a dal o tom hlasovat. Před hlasováním předložil 

doplňující návrhy Jasný Stanislav 1) aby byla umožněna přítomnost rodičů coby zákonných 

zástupců našich nezletilých členů na Schůzi, 2) doplnit program o volby nové Rady spolku po 

projednání činnosti a hospodaření BŠŠ za uplynulé období.  

 

Ad 3) Po krátké rozpravě bylo odhlasováno, že před zahájením projednávání jakýchkoli bodů 

programu, se provede volba členů návrhové a mandátové komise. Do návrhové komise byli 

navrženi a zvoleni hlasováním Vladan Pecha, Jan Macíček, Martin Surma – hlasovalo se o všech 

navržených najednou. Do mandátové a volební komise byli navrženi a zvoleni hlasováním Antonín 

Surma, Aleš Kocur, Zdeněk Holeksa - hlasovalo se o všech navržených najednou. Následně řídící 

Schůze požádal zvoleného člena mandátové komise Antonína Surmu o zprávu o způsobilosti  

Schůze přijímat usnesení. 

 

Ad 4) Schůzi byl předložen návrh na hlasování o umožnění účasti  zákonných zástupců nezletilých 

členů BŠŠ na schůzi s dovětkem, že jejich účast bude jen v roli pozorovatelů (bez možnosti 

diskuse). Schůze návrh  schválila v poměru 27-0-5 (pro-proti-zdržel se). 

 

Ad 5) Schůze po zahájení a volbě komisí odhlasovala následující program, podle něhož se bude 

průběh Schůze řídit: 

1. Zpráva mandátové komise  

2. Zpráva o činnosti za rok 2011  

3. Zpráva o hospodaření BŠŠ za rok 2011 a schválení roční účetní závěrky.  

4. Volby členů Rady BŠŠ 

5. Návrh a schválení rozpočtu na rok 2012  

6. Plán rozvoje a činnosti na další období  

7. Změny ve Stanovách a Jednací řád Rady spolku  

8. Diskuse  

9. Zpráva návrhové komise  

10. Závěr 

 

Ad 6) Zpráva mandátové komise: 

BŠŠ má celkem 154 členů k 6. 3. 2012, z toho starších 18 let s hlasovacím právem 48. 

Z prezentace účastníků bylo konstatováno, že je přítomno 32 členů z celkového počtu členů 48 

s právem hlasovacím.  

Pro přijetí jakéhokoli usnesení je zapotřebí souhlasu nad 50% z přítomných členů s právem 

hlasovacím, tedy 17 ze 32 členů s právem hlasovacím.  

Přílohou zprávy je prezenční listina, ve které je zachycena jmenovitě účast členů s jejich podpisy. 

Výsledkem prezence je, že Členská schůze je usnášeníschopná. 

 

Ad 7) Schůzi byla přednesena zpráva o činnosti od poslední členské schůze a vzhledem 

k připomínce, že po odstoupení S.Jasného z Rady BŠŠ pracovala Rada jen dvoučlenná, protože Petr 

Záruba byl jen kooptován, tak byl v diskusi předložen ke schválení i návrh, že Schůze potvrzuje 

veškerá rozhodnutí Rady BŠŠ učiněná v období, kdy počet zvolených členů Rady poklesl na dva. 
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Členská schůze schválila v poměru 29-2-1 (pro-proti-zdržel se). Na žádost členů jmenujeme ty, 

kteří byli proti – Stanislav Jasný, Vladimír Talla; zdržel se Ivan Haška.  

 

Ad 8) Zpráva o hospodaření a účetní závěrka BŠŠ za rok 2011 – schváleno v poměru 29-0-3 (pro-

proti-zdržel) 

 

Ad 9) Schůzi byl předložen návrh na novou volbu složení Rady spolku. Z pléna byli navržení - 

Pavel Benčo, Petr Záruba, Martin Kocur, Stanislav Jasný, Talla Vladimír, Sergej Berezjuk, Ivan 

Haška. Schůze schválila za členy Rady: Pavel Benčo, Petr Záruba, Martin Kocur, Ivan Haška – o 

jednotlivých osobách se hlasovalo samostatně mimo Sergeje Berezjuka s odůvodněním, že nebyl na 

Schůzi přítomen, nikomu zúčastněných Schůze nepředal dokument, kde svým podpisem stvrzuje 

svou kandidaturu do Rady spolku. 

 

Poměr hlasování u volby jednotlivých kandidátů do rady spolku: 

Pavel Benčo  29-0-3 (pro-proti-zdržel se) 

Petr Záruba   28-0-4 

Martin Kocur   29-0-3 

Stanislav Jasný  9-8-15 

Vladimír Talla  2-9-21 

Ivan Haška   17-0-15 

 

Ad 10) Schůzi byl předložen návrh rozpočtu BŠŠ na rok 2012 s tím, že Schůze zavazuje Radu 

spolku dodržet plánovaný výsledek hospodaření – schváleno v poměru 29-0-2 (pro-proti-zdržel se). 

Josef Port připomínkoval, že by rozpočet měl být detailnější a obsahovat i odhadované nebo 

očekávané příjmy a výdaje. Z diskuse vyplynulo, že by to mělo být jako doporučení  na zkvalitnění 

dokumentů předkládaných Schůzi v dalším období – návrh na usnesení z diskuse nevzešel, takže se 

o připomínce nehlasovalo. 

 

Ad 11) Schůzi přednesl Pavel Benčo návrh plánu rozvoje a činnosti BŠŠ na rok 2012 – schváleno 

v poměru 29-0-2 (pro-proti-zdržel se). Josef Port poznamenal, že by zpráva (návrh plánu) měla být 

více konkrétnější co se týče sportovních cílů - výsledků jednotlivců a zejména družstev. 

K připomínce byla jen krátká diskuse a návrh na usnesení z diskuse nevzešel, takže se o připomínce 

nehlasovalo. 

 

Ad 12) Schůzi byl předložen návrh Vladimíra Tally na změnu stanov, aby se dalo  právo hlasovat 

na členské schůzi BŠŠ  a právo být volen do orgánů BŠŠ zákonným zástupcům členů mladších 18 

let – neschváleno v poměru 2-26-3 (pro-proti-zdržel se). 

 

Ad 13) Schůzi byl předložen návrh Vladimíra Tally na změnu stanov zavedením Revizní komise, 

jako dalšího 3 členného orgánu spolku  – neschváleno v poměru 3-20-9 (pro-proti-zdržel se). 

 

Ad 14) Schůzi byl předložen návrh Vladimíra Tally na změnu stanov na zvýšení minimálního počtu 

členů Rady BŠŠ na 5 – neschváleno v poměru 3-20-9 (pro-proti-zdržel se). 

 

Poznámka: z jednání Schůze odešli Vladimír Kaňák a Jaroslav Krkoška. Počet členů s právem 

hlasovacím se snížil na 30. Ke schválení dalších usnesení je zapotřebí 16 souhlasných stanovisek 

členů s právem hlasovacím. 

 

Ad 15) Poté byla zahájena diskuse. Všechny konkrétní připomínky a návrhy jsou zapracovány do 

usnesení. 

V rozpravě S.Jasný výrazně kritizoval rozhodnutí dosavadní rady BŠŠ, která podle něj nese 

odpovědnost za rozchod s vysoce kvalifikovanými trenéry, což bude mít dopad na zhoršení 

sportovních výsledků celé základny. 
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V reakci na to vystoupil Karel Kubala a přednesl faktické statistické údaje o rozvoji mládežnické 

základny BŠŠ za posledních 16 let, ze kterého je zřejmý výrazný propad dosahované výkonnosti 

vlastních odchovanců za období posledních 5 až 7 let. 

 

Ad 16) Zprávu návrhové komise (příloha zápisu)  přednesl za návrhovou komisi Vladan Pecha - 

byla schválena) v poměru 29-0-1 (pro-proti-zdržel se). 

 

Ad 17) Na závěr řídící Schůze poděkoval všem členům za aktivní účast a ukončil Schůzi. 

 

Ad 18) Všechny písemné dokumenty, o nichž se hlasovalo budou zarchivovány s podpisy autorů 

společně se zápisem ze Schůze. 

 

Zapsal:    Ověřili:     Podpisy: 

 

Kocur Martin    Záruba Petr – řídící schůze   ………………… 

 

Macíček Jan sen.- člen návrhové komise …………………. 

      

Holeksa Zdeněk – člen mandátové komise …………………. 

 

 

Dne 09. 03. 2012         
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USNESENÍ ČLENSKÉ SCHŮZE BESKYDSKÉ ŠACHOVÉ ŠKOLY o.s. 

(zpráva návrhové komise) 

 

1. Členská schůze schválila: 

1.1. Zprávu o činnosti od poslední členské schůze s tím, že potvrzuje veškerá rozhodnutí Rady 

BŠŠ učiněná v období, kdy počet zvolených členů Rady poklesl na dva 

1.2. Zprávu o hospodaření a účetní závěrku za rok 2011 

1.3. Rozpočet na rok 2012 s tím, že Rada je zavázána dodržet plánovaný výsledek hospodaření 

1.4. Plán rozvoje a činnosti na další období 

 

2.  Členská schůze neschválila návrhy na změnu Stanov BŠŠ:  

2.1. Návrh, aby za člena BŠŠ mladšího 18 let měl právo hlasovat jeho zákonný zástupce 

2.2. Návrh na zřízení revizní komise jako orgánu BŠŠ 

2.3. Návrh na zvýšení minimálního počtu členů Rady na pět 

 

3.  Členská schůze zvolila: 

3.1. Radu BŠŠ ve složení: Pavel Benčo, Martin Kocur, Petr Záruba a Ivan Haška 

 

 

Ve Frýdku-Místku dne 6. března 2012 

 

Zapsal: Vladan Pecha, předseda návrhové komise 

 

 


